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Besluitenlijst Commissie Middelen - Stadsbeheer 
 

Datum: Dinsdag 30 maart 2015 Registratienummer: NOT15-0114 

Aanwezig: A. Harren (voorzitter), A.S. Wolkorte-Flijders (commissiegriffier) 
HOP:  Mw. C.P.M. van ’t Schip, Mw. M.A.W. Bankras 
CDA:  M. Koster, Mw. J.S.L. van Ling 
VVD:  E.S. van der Laan, W. Boer 
SP:  J.J. Wedemeijer, A.A.H. Seeger 
D66:  M. Feelders, J.R. Vrieswijk 
Senioren Heerhugowaard:  J.J. van der Starre,  
Burgerbelang:  J.G.J. Seeboldt, C. Zonneveld 
PvdA:  S. Brau, M. Kadioglu 
ChristenUnie:  Mw. T.J. Visser 
Nederland Duurzaam:  F.T.M. Schrauwers, F.J. Marchal 
GroenLinks:  P.J. de Groot, M.L. Dalprà 
Lijst Marjan Jongejan:  Mw. M. Jongejan, Mw. R. van den Berg 
 

Afwezig:  J.N.P. Beers (BB), R. H. Schoemaker (GL), Mw. T. Huijboom (CU) en  
G.B. Dirkmaat (SH), 
 

Bestuurlijk: Burgemeester H.M.W. ter Heegde, wethouder L.H.M. Dickhoff 

Ambtelijk: H. Wijnveen 
 

Nr. Onderwerp: 

01 Opening-mededelingen en vaststellen agenda 

 Afwezig: Jos Beers (BB), wordt waargenomen door Cor Zonneveld 
 René Schoemaker (GL), wordt waargenomen door Marco Dalprà 
 Trees Huijboom (CU) 
 
 Ramona van den Berg schuift iets later aan. 
 Hudson Louis start weer per 01 april a.s., waarmee Gijs Dirkmaat nog had 

moeten waarnemen? Hij krijgt van de fractie strafcorvee voor het 
ongeoorloofd afwezig zijn ;0) 

 Annette Valent zit op de publieke tribune, zij zal als plaatsvervangend 
voorzitter de voorzitter bij agendapunt 6 waarnemen 

02 Publieksrondvraag - spreekrecht 

 Er hebben zich geen sprekers gemeld. 

03 Vaststellen besluitenlijst 02 maart 2015 

 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

04 Vaststellen termijnagenda commissie SO 

 Dhr. Schrauwer (ND) vraagt of de commissievergadering van 08 juni (o.a. 
veegbijeenkomst) gesplitst kan worden i.v.m. behandelen stukken Voorjaarsnota. 
De voorzitter legt de procedure uit en geeft aan dat de veegbijeenkomst niet meer 
dan een uur in beslag neemt, daar het alleen gaat om de laatste technische 
vragen die zijn blijven hangen daaromtrent. 
 
De commissie stemt in met de in het rood aangegeven wijzigingen. 
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05 Actieve informatie vanuit het college 

 Burgemeester Ter Heegde heeft enkele onderwerpen: 
Veiligheidsregio –OOV : a) definitief rapport m.b.t. het duikongeval aug 2014 

concludeert dat er diverse mistanden/overtredingen zijn geweest die tot het 
ongeval hebben geleid; b)Heerhugowaard houdt wel de duikploeg in stand, de 
marine rukt uit voor de ‘kop’ van Noord-Holland; c) verzekeringstechnisch goed 
geregeld. 

Veiligheidsregio – bezuinigingen: Amendement HHW-Langedijk-Alkmaar is 
verworpen en amendement Opmeer aangenomen, op de vrijwilligers wordt zo’n 2 
ton bezuinigd/gekort. HHW houdt vinger aan de pols (6,8 ton structureel 
bezuinigd); 

Incident tunnel bij J. Bosco: het OM positief (v.w.b. lokale driehoek) over plaatsen 
camera’s, wordt uitgewerkt. 

Commissievergadering 23 april a.s.: start 18:30 uur i.v.m. huldigen sporthelden en 
volgende dag lintjes regen 

06 Raadsvoorstel Startnotitie regionalisering rekenkamer(commissie) 

 Alle partijen krijgen uitgebreid de tijd om richtinggevende uitspraken te doen over het 
gewenste samenwerkingsmodel. Samengevat: 
Er is nog geen duidelijke keuze voor een gezamenlijke rekenkamer of een 
rekenkamercommissie. Men wil meer efficiency, meer de regionale samenwerking 
versterken, indien mogelijk (meer) bezuinigen, onafhankelijkheid voorop staan, alleen 
externen, een meerhoofdige samenstelling, minimaal 2 onderzoeken (1 lokaal, 1 
regionaal), mag (absoluut) niet meer kosten dan het nu kost en voor wat betreft 
aansluiten op termijn in eerste instantie met HAL, met de mogelijkheid tot plus. 
 
Bovenstaande wordt verwerkt en uitgewerkt na overleg met Alkmaar en Langedijk. 
De drie adviezen worden gezamenlijk verwerkt. 

07 Raadsvoorstel tot vaststelling van economische activiteiten in het algemeen 
belang als bedoeld in artikel 25h Mededingingswet 

 De fracties van SH, LMJ, BB hebben vragen, die worden beantwoord. Jan v.d. 
Starre (SH) heeft nog een vraag uitstaan (is er een lijst met accommodaties die 
niet voldoen aan de eis kostendekkend, met name de verhuur en exploitatie van 
sportaccommodaties en verhuur van maatschappelijk vastgoed) Deze wordt 
z.s.m. beantwoord. 
 
Advies raadscommissie: Akkoordstuk voor de gemeenteraad 

08 Raadsvoorstel Voorbereidingskrediet Huis van Heerhugowaard 

 Er worden enkele vragen gesteld en opmerkingen gemaakt. BurgerBelang neemt 
het stuk mee terug naar de fractie en maakt er dus een bespreekstuk van. Zij 
stellen nog voor het raadsconvent (07 apr) schriftelijk nog enkele vragen over het 
‘eind’ plaatje en de daarbij behorende kosten. 
 
Woensdag meldt dhr. Seeboldt (BB) dat het stuk als akkoordstuk door kan naar 
de gemeente raad. 
 

09 Rondvraag 

 Er zijn geen vragen. 

10 Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.19 uur 

11 Ter kennisname: 

 


